

Date: October 14, 2021

التاريخ : 14 أكتوبر 2021

Messrs. Dubai Financial Market

السادة سوق دبي المالي المحترمين

P.O Box 9700 Dubai - United Arab Emirates

ص.ب 9700 دبي - الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،

Announcement regarding cash dividends not received by the shareholders of Gulf General Investments Co. (P.S.C) kept with the company prior to March 01, 2015

إعلان بشأن الأرباح النقدية غير المستلمة من جانب مساهمي الشركة الخليجية للاستثمارات العامة والمحتفظ بها لدى الشركة من قبل تاريخ 1 مارس 2015

With reference to the directives issued by the Securities and Commodities Authority regarding cash dividends unclaimed by shareholders of listed local public joint stock companies listed and held with companies prior to March 01, 2015.

بالإشارة الى التوجيهات الصادرة عن هيئة الأوراق المالية والسلع بشأن الأرباح النقدية غير المستلمة من جانب مساهمي الشركات المساهمة العامة المحلية المدرجة والمحتفظ بها لدى الشركات قبل تاريخ 1 مارس 2015 .

Gulf General Investments Co. (P.S.C) invites shareholders who are entitled to receive cash dividends that have not been claimed for the period prior to March 01, 2015, to visit the following electronic link (www.ggicouae.com/investor-relations)

تدعو الشركة الخليجية للاستثمارات العامة (ش.م.ع) السادة المساهمين مستحقى توزيعات الأرباح النقدية غير المستلمة عن الفترة ما قبل 1 مارس 2015، لزيارة الرابط الإلكتروني التالي للتأكد من وجود اسم المساهم كمستحق لتوزيعات الأرباح النقدية (www.ggicouae.com/investor-relations)

to ensure that the shareholder's name is available as an entitled beneficiary of unclaimed cash dividends. If the shareholder is entitling to such cash dividends, please note that it is required to provide the company with the following documents to release the payment:

مع ضرورة موافاة الشركة في حالة استحقاق المساهم لأية توزيعات نقدية بالمستندات التالية ليتسنى صرف الأرباح:

- 1- A letter addressed to the company and signed by the shareholder, or his legal representative, requesting a cheque or a bank transfer to be made in the amount of cash dividends due.
- 2- The original Emirates ID of the shareholder and a copy thereof or the original passport of the shareholder and a copy thereof.
3. In the case of public or private power of attorney (POA), please provide the original and authenticated (POA) document along

1- كتاب موقع من المساهم أو من يمثله قانوناً موجه للشركة يتضمن طلب إصدار شيك أو إجراء تحويل بنكي بقيمة الأرباح النقدية المستحقة.

2- الهوية الإماراتية الأصلية للمساهم ونسخة عنها أو جواز السفر الأصلي للمساهم ونسخة عنه.

3- في حالة وجود توكيل عام أو خاص عن المساهم، يرجى توفير مستند الوكالة الأصلي والمصدق





and authenticated (POA) document along with a copy thereof, as well as the Emirates ID of the POA holder and a copy thereof, or the original passport of the POA holder and a copy thereof.

أصولاً مع نسخة عنه، وكذلك الهوية الإماراتية للوكيل ونسخة عنها أو جواز السفر الأصلي للوكيل ونسخة عنه.

4. Any other documents required by the company.

4- أية مستندات أخرى تطلبها الشركة.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Ali Naji Kaddoura



علي ناجي قدورة

Cc: Securities & Commodities Authority

نسخة الى: السادة / هيئة الاوراق المالية والسلع